

မြန်မာစာဖြင့် သတင်းအချက်အလက်များ

ကွင်းစံလန်ပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင် (The Electoral Commission of Queensland [ECQ]) သည် ကွင်းစံလန်ပြည်နယ်ရှိ ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲများ၊ ဒေသဆိုင်ရာ အစိုးရ ရွေးကောက်ပွဲများနှင့် လုပ်ငန်းကဏ္ဍဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲများကို ကျင်းပပေးပါသည်။

နောက်လမည့်ဒေသဆိုင်ရာ အစိုးရ ရွေးကောက်ပွဲကို 2020 ခုနှစ် မတ်လ 28 ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပေးရန် အချိန်ကျရောက်သည်။

နောက်လမည့် ပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲကို 2020 ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ 31 ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပေးရန် အချိန်ကျရောက်သည်။

ကျွန်ုပ် မှတ်ပုံတင်ရမည်လား။

သင်သည် အောက်ပါတို့ဖြစ်လျှင် ဒေသဆိုင်ရာ အစိုးရ၊ ပြည်နယ်နှင့် ဗဟို ရွေးကောက်ပွဲများအတွက် စာရင်းပေးသွင်းမှတ်ပုံတင်ရန်နှင့် မဲပေးရန် မဖြစ်မနေလုပ်ရပါသည်-

- ဩစတြေးလျနိုင်ငံသား သို့မဟုတ် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသည့် မြိတ်သူနိုင်ငံသား
- အသက် 18 နှစ် သို့မဟုတ် အထက်နှင့်
- လက်ရှိလိပ်စာတွင် အနည်းဆုံး တစ်လ နေထိုင်ခဲ့လျှင် တို့ဖြစ်သည်။

ထို့အပြင်အသက် 16 နှစ်နှင့် 17 နှစ် အသက်အရွယ်ရှိသူတို့သည် လောလောဆယ်အားဖြင့် စာရင်းပေးသွင်း မှတ်ပုံတင်နိုင်ပြီး မဲပေးနိုင်သည့် ခံစားပိုင်ခွင့် အပြည့်အဝကို သူတို့ အသက် 18 နှစ်ပြည့်သည့်အခါ ရရှိပါလိမ့်မည်။

စာရင်းပေးသွင်းမှတ်ပုံတင်နည်း

သင်သည် မဲပေးရန် [enrolment form in English](#) ပုံစံတစ်ခုကို ဖြည့်စွက်ပေးခြင်းအားဖြင့် သို့မဟုတ် ဩစတြေးလျ ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်၏ (Australian Electoral Commission's) [website](#) တွင် အွန်လိုင်းဖြင့် စာရင်းပေးသွင်း မှတ်ပုံတင်နိုင်သည်။

ရွေးကောက်ပွဲများတွင် ကျွန်ုပ် မည်သို့ မဲပေးမည်နည်း။

အကယ်၍ သင် ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပသည့်နေ့တွင် နိုင်ငံရပ်ခြားသို့ ရောက်ရှိနေသည့်တိုင် သင့် မဲပြားကို ထည့်ရန် နည်းလမ်းအများအပြား ရှိပါသည်။ ၎င်းနည်းလမ်းများတွင် မဲပေးထိုက်သော မဲပေးသူများအတွက် ကြိုတင်မဲ ပေးခြင်း (အကြိုမဲ)၊ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပသည့်နေ့၌ မဲပေးခြင်း၊ စာတိုက်မှတစ်ဆင့် မဲပေးခြင်း သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်းဖြင့် မဲပေးခြင်း တို့ပါဝင်ပါသည်။

ကွင်းစလန်ပြည်နယ်တွင် မဲပေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိလိုသောအချက်အလက်များကို ECQ's [Multilingual Voting Guide](#) တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

စကားပြန်တစ်ဦး လိုအပ်ပါသလား။

အကယ်၍ သင် အချက်အလက်များ ပိုမိုသိရှိလိုပါက စကားပြန်မှတစ်ဆင့် ECQ ကို ဖုန်း 0730821411 ဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဆက်သွယ်ပါ

ECQ ၏ လိပ်စာမှာ Level 20, 1 Eagle Street, Brisbane QLD 4000 ဖြစ်သည်။

သင်သည် ECQ ကို ဖုန်း 1300 881 665 ဖြင့် ဆက်နိုင်သည်။ အီးမေးလ်ကို ecq@ecq.qld.gov.au သို့ ပို့နိုင်သည် သို့မဟုတ် (07) 3036 5776 သို့ ဖက်စ်ပို့နိုင်သည်။

အကယ်၍ သင်သည် နိုင်ငံရပ်ခြားသို့ ရောက်ရှိနေလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖုန်းနံပါတ် +617 3035 8103 ဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။